
Rada Miasta Włocławek 

Komisja Porządku Prawnego i Publicznego 

Protokół nr 3/2024 

3 Posiedzenie w dniu 20 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 20 marca 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:45 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Dębczyński 

2. Mariola Gawłowska 

3. Piotr Kowal 

4. Arkadiusz Piasecki 

5. Daniel Tobjasz 

6. Katarzyna Zarębska 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Porządku Prawnego i Publicznego otworzył trzecie 

posiedzenie komisji 

Rady Miasta Włocławek witając członków komisji oraz zaproszonych gości i pracowni

ków Urzędu Miasta. Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący komisji 

Radny Arkadiusz Piasecki stwierdził quorum, na stan 6 radnych na Sali zgodnie z 

listą obecności jest 6 radnych, a zatem obrady komisji w dniu 20 marca 

br. są prawomocne. 

Lista obecności radnych podczas obrad stanowi załącznik do protokołu  

Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji był 

do wglądu w Biurze Rady Miasta i Biuletynie Informacji Publicznej, z którym 

członkowie komisji mogli się zapoznać i wnieść uwagi. Nie zgłoszono do niego uwag, 

poprawek ani uzupełnień. Ponadto Przewodniczący Komisji zakomunikował, że wraz 

z zawiadomieniem o dzisiejszych obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku 

obrad. W związku z powyższym Przewodniczący zwrócił się do radnych z 

zapytaniem czy zgłaszają zmiany do porządku obrad. Żadnych zmian nie zgłoszono. 



 

2. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku o stanie 
bezpieczeństwa Miasta Włocławek w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 2023 r. wraz  
z realizacją „Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli  
i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 — 2023", 
w zakresie dotyczącym Miasta Włocławek. Kierunki działania PSP we Włocławku w roku 2024. 

Wprowadzenia do przedłożonej w/w informacji dokonał Pan Bogdan Mielniczek 

Dyrektor Wydziału Kryzysowego i Bezpieczeństwa wskazując na zagrożenia jakie 

wystąpiły w minionym roku kalendarzowym na terenie miasta i w okolicach oraz 

także jakie były prowadzone działania ratowniczo-gaśnicze na terenie miasta i 

powiatu, porównując statystycznie rok 2023 do roku 2022. Dyrektor wymienił 

kampanie w jakich Straż Pożarna uczestniczyła, po krótce dokonując ich 

charakteryzacji. Omówiono również zagadnienie dotyczące prowadzonych ćwiczeń 

przez Straż Pożarną, które związane są  

z zagrożeniem na obszarze wodnym i były przeprowadzane przez jednostkę na 

akwenach wodnych takich jak: kąpielisko miejskie nad j. Wikaryjskim, J.Łuba , J. 

Czarnym oraz rzeką Wisła. Na zakończenie omawianej informacji Dyrektor 

przedstawił kierunki działania straży na rok 2024.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Opinia Komisji Porządku Prawnego i Publicznego stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku o 

stanie bezpieczeństwa Miasta Włocławek w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 

2023 r. wraz z realizacją „Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu 

Włocławskiego na lata 2019 — 2023", w zakresie dotyczącym Miasta Włocławek. 

Kierunki działania PSP we Włocławku w roku 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, 

Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 



Piotr Kowal 

3. Informacja z działalności Komendy Miejskiej Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa i 
porządku publicznego na terenie miasta za 2023r. wraz z realizacją „Programu zapobiegania 
przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta 
Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 — 2023”, w zakresie dotyczącym Miasta 
Włocławek. Kierunki działania KMP we Włocławku w roku 2024. 

Powyższa informacja została przedstawiona przez Pana Roberta Murawskiego 

Komendanta Miejskiej Policji we Włocławku, który zwrócił uwagę na wyniki pracy 

służb kryminalnych w roku 2023 tj.: ile przeprowadzono postępowań 

przygotowawczych i sprawdzających , jaka była ich wykrywalność i ilu ustalono 

podejrzanych oraz także dokonał charakteryzacji przestępstw z podziałem na ich 

kategorię. Po krótce zostały również omówione wyniki pracy służ prewencyjnych z 

zaakcentowaniem terenu miasta. Kilka słów Komendant powiedział o zagrożeniach 

jakie wystąpiły na drogach głównie były to kolizje drogowe z podziałem na przyczyny 

wystąpienia tej kolizji. Przedstawione sprawozdanie wykazuje również ilość ofiar 

śmiertelnych i osób rannych w wyniku kolizji drogowych. Na koniec Komendant 

przedstawił stan kadrowy odnosząc się do roku ubiegłego i wykazując stan faktyczny 

w roku 2024r.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Opinia Komisji Porządku Prawnego i Publicznego stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z działalności Komendy Miejskiej Policji we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta za 2023r. wraz z realizacją 

„Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i 

porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 

— 2023”, w zakresie dotyczącym Miasta Włocławek. Kierunki działania KMP we 

Włocławku w roku 2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Daniel 

Tobjasz, Katarzyna Zarębska 



4. Informacja Komendanta Straży Miejskiej o działalności Straży Miejskiej z zakresu 
bezpieczeństwa i porządku na terenie Włocławka w 2023 r. wraz z realizacją „Programu 
zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego 
dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 2023”. Kierunki działania Straży 
Miejskiej w roku 2024 r. 

Powyższa informacja została przedstawiona przez Pana Andrzeja Krajewskiego 

Komendanta Straży Miejskiej we Włocławku, który wskazał główne kierunki działania 

Straży Miejskiej w realizacji programu zapobiegania przestępczości i poprawy oraz 

ochrony bezpieczeństwa obywateli i utrzymania porządku na terenie miasta w roku 

2022 - 2023 wskazując na rodzaj zdarzeń zawartych w tabeli nr 1. Został omówiony 

również obszar bezpieczeństwa w ruchu drogowym a przede wszystkim 

podsumowana współpraca z Komendą Miejskiej Policji pod względem patroli 

mieszanych, przeprowadzonych akcji prewencyjnych, oraz inne inicjatywy 

realizowane w ramach wspólnych działań. Komendant wskazał jakie były 

przeprowadzane szkolenia dla funkcjonariuszy straży a także wspomniał o stanie 

kadrowym. Kolejnym poruszonym zagadnieniem było podsumowanie realizacji 

Programu „Zero tolerancji dla nietrzeźwości” oraz wyniki działań monitoringu na 

terenie miasta. Reasumując wypowiedź Komendant wskazał kierunki działań na rok 

2024r.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Opinia Komisji Porządku Prawnego i Publicznego stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Komendanta Straży Miejskiej o działalności Straży Miejskiej z zakresu 

bezpieczeństwa i porządku na terenie Włocławka w 2023 r. wraz z realizacją 

„Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i 

porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 – 

2023”. Kierunki działania Straży Miejskiej w roku 2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Daniel 

Tobjasz, Katarzyna Zarębska 



5. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Miasta Włocławek w 2023 roku. 

Wprowadzenia do przedłożonej w/w informacji dokonała Pani Zofia Ziółkowska 

Dyrektor Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego we Włocławku 

informując o sytuacji epidemiologicznej chorób zakaźnych na terenie miasta i 

monitorowaniu tej sytuacji na terenie kraju w związku z konfliktem zbrojnym na 

Ukrainie. Również został przedstawiony stan sanitarno-higieniczny skontrolowanych 

obiektów na terenie miasta. Pani Dyrektor omówiła jakość wody a także stan jakości 

wody na kąpieliskach miejskich zgłoszonych przez właściwe organy w wyznaczonym 

terminie. W ramach zadań z zakresu profilaktyki zdrowotnej realizowano interwencje 

programowe wśród dzieci, młodzieży oraz społeczeństwa miasta Włocławka.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Opinia Komisji Porządku Prawnego i Publicznego stanowi załącznik do protokołu. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego we Włocławku na 
kadencję 2024-2027, zgłoszonych w wyborach uzupełniających. 

Wprowadzenia do pkt, 6 i 7 wprowadzenia zgodnie z uzasadnieniem dokonała Pani 

Małgorzata Feliniak Dyrektor Biura Rady Miasta informując, że zgodnie z Prawem o 

ustroju sądów powszechnych ławników do sądu okręgowego i rejonowego wybierają 

rady gmin, których obszar objęty jest właściwością tych sądów w głosowaniu tajnym. 

Przed przystąpieniem do wyborów Rada Miasta Włocławek powołała zespół ds. 

opiniowania kandydatów, którzy zostali zgłoszeni w wyborach uzupełniających. 

Zespól ten zapoznał się z dokumentacją pod względem formalnym i przedstawił 

opinie w powyższej sprawie. Mając powyższe na uwadze do Sądu Rejonowego IV 

Wydziału Pracy i Ubezpieczeń Rada Miasta winna dokonać wyboru 6 ławników a do 

Sądu Okręgowe 4 ławników w tym 3 do IV Wydziału Pracy i Ubezpieczeń 

Społecznych.  

Otwarcie dyskusji: 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Opinia Komisji Porządku Prawnego i Publicznego stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego we Włocławku na 

kadencję 2024-2027, zgłoszonych w wyborach uzupełniających..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Daniel 

Tobjasz, Katarzyna Zarębska 

7. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku 

na kadencję 2024-2027, zgłoszonych w wyborach uzupełniających. 

Pkt. 7 został łącznie przedstawiony w pkt. 6. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego we Włocławku na 

kadencję 2024-2027, zgłoszonych w wyborach uzupełniających..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Piotr Kowal, Arkadiusz Piasecki, Daniel 

Tobjasz, Katarzyna Zarębska 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

9. Zakończenie obrad komisji. 

 Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego Pan Arkadiusz Piasecki zakończył obrady w dniu 20 marca 

br.  

 Obradom Przewodniczył Arkadiusz Piasecki  Przewodniczący Komisji  Porządku 

Prawnego i Publicznego 

Przygotował(a): Joanna Bednarska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


